

Addendum #1

September 10, 2013

Title of Project: Addendum #1, Norway House Hospital Complex – Asphalt Roof Replacement for Doctor's and Nurse's Accommodations

Message to All Bidders – RFP #1000152421, Reference Number PW-13-00494350

This Addendum #1 is issued to answer a question posed as follows:

Question 1) Would you be able to provide measurements/dimensions/roof pitches for the buildings applicable to this tender?

Answer 1) Site measurements would have to be taken by bidders at their expense. They can contact Norway House Hospital Maintenance Supervisor Wilfred Halcrow, PH: 204-359-8212 to arrange a site visit.

*All other terms and conditions of this RFP shall remain the same.

Brian Spero, Senior Procurement Contracting Officer

(613) 952-5146

Addenda #1

Titre du projet : Addenda #1, Remplacement des bardeaux d'asphalte des logements réservés aux médecins et aux infirmiers du complexe hospitalier Norway House.

Message à tous les soumissionnaires – DP #1000152421, Numéro de référence PW-13-00494350

Cet addenda est déclenché pour répondre à la question suivante :

Question 1) Seriez-vous en mesure de fournir des pentes de toit/dimensions/mesures pour les bâtiments applicables à cette tendre ?

Réponse 1) Mesures du site devra être prise par les soumissionnaires à leurs frais. Ils peuvent contacter Norway House Hospital Maintenance superviseur Wilfred Halcrow, PH: 204-359-8212 pour organiser un site de visite.

*Toutes autres modalités et conditions de la présente DP demeureront le même.

Brian Spero

Agent principal d'administration de contrats d'approvisionnement

(613) 952-5146